
PROTOKÓŁ  

z dnia  25 lipca 2024 roku 

w godz. od 14.00 do 16.20 

Ze wspólnego posiedzenia  komisji Rady Miejskiej w Pełczycach; 

- budżetu i finansów i rozwoju gospodarczego, 

- skarg, wniosków i petycji, 

- rewizyjnej, 

- oświaty, kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej, 
- rolnictwa, ochrony środowiska i infrastruktury komunalnej, 

 

Lista obecności w załączeniu./nieobecni: /B.Jagiełło,I.Maruda, B.Mastalerz, T.Nowak//. 

W posiedzeniu udział wzięli:   

 

Burmistrz A. Kochanowicz.  

Wiceburmistrz R.Wichłacz. 

Skarbnik K.Zawłocka. 

Sekretarz – A.Chlebowska.  

 

   Spotkaniu przewodniczył /za akceptacją wszystkich radnych/  Przewodniczący Rady 

M.Sowiński – powitanie i przedstawienie tematu spotkania. 

 

Temat spotkania: Omówienie projektów uchwał przygotowanych na sesję zaplanowaną na 

 30 lipca 2024 roku. 

 

Zanim przystąpiono do omawiania uchwał głos zabrali przedstawiciele klubu ,,Kłos,, p.Cytryna i 

p.Karżanowicz, którzy poruszyli sprawę stadionu w Pełczycach. Zapytali kiedy stadion zostanie 

przywrócony do użytkowania. 

Pan Świrski – również się wypowiedział odnośnie stadionu. Przypomniał, że pomimo wcześniejszego 

zapewnienia czas mija a sprawa przywrócenia do użytku stadionu stoi w miejscu.  

Pani Jędrzejczyk-Rowicka – poruszyła sprawę zadaszenia trybun na stadionie. 

Przewodniczący p.Sowiński – cały czas trwają rozmowy z firmami bo szukamy takiej firmy, która 

zrobi nam to za przyzwoite pieniądze. 

Burmistrz – mamy 4 oferty rozpatrzymy je i przystąpimy do realizacji czyli renowacji naszego 

stadionu. Wykonawcy zapewniają gotowość od początku sierpnia br.  

Pan Januszke – zapytał czy urząd jest stanie podpisać umowę z wykonawcą do 2 sierpnia br. 

Burmistrz - myślę, że tak. 

Przewodniczący p.Sowiński – my sobie doskonale zdajemy sprawę z tego co się wydarzyło na 

stadionie. Być może do tego przyczyniła się cała ta przeprowadzona inwestycja, że stadion jest w 

takim stanie w jakim jest. Wszystko to trzeba połączyć i spiąć w całość w celu przywrócenia stadionu 

do użytku. 

Burmistrz – omówiła sytuację. Poinformowała, że przede wszystkim trzeba wokół stadionu wykonać 

drenaż i dopiero wtedy przystąpić do renowacji stadionu. Wszyscy chcemy jak najbardziej aby sport w 

tym nie tylko piłka nożna rozwijał się w całej gminie dlatego chcemy to naprawić kompleksowo. 

Pan Cytryna – zapytał czy jest szansa na to aby drużyna grała jesienią na tym stadionie. 

Burmistrz  - tak przynajmniej takie są zapewnienia firm. 
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Ad.1. 

Zmiany budżetu po stronie dochodów jak i wydatków omówiła p.Skarbnik w tym: 

- darowizny na rzecz świetlic, dotację w programie ,,Aktywna tablica,, na zakup pomocy 

dydaktycznych dla dzieci wymagających specjalnych wymagań nauki w szkołach 

podstawowych, dotację w ramach programu ME ,,Podróże z klasą’’ na wycieczki szkolne 

organizowane w szkole podstawowej, darowizny rodziców jako wkład własny w ramach 

programu ,,Podróże z klasą’’, dofinansowanie na refundację podatku VAT za gaz, dotację z 

WFOŚ i GW na program dla właścicieli mieszkań w budynkach wielorodzinnych ,,Ciepłe 

mieszkanie’’, wydatki na szkoły, rady sołeckie, wydatek majątkowy na zadanie inwestycyjne 

pn. ,,Poprawa stanu infrastruktury sportowej w gminie Pełczyce’’. 

Do omówionych zmian – nie było uwag. 

Ad.2. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej – zmiany w projekcie 

wynikają z wprowadzonych zmian budżetu.  

Pan Kasprzak – zapytał o ile zwiększy się nasz wkład jeśli chodzi o budowę żłobka. 

Skarbnik – o 200 tysięcy złotych. Bez uwag. 

  Ad.3. 

Projekt w sprawie ustalenia inkasa podatków i opłat lokalnych – Skarbnik wyjaśniła z czego 

to wynika, że po raz kolejny jest przyjmowana uchwała / chodzi o wyłączenie z głosowania 

radnych, którzy są wyznaczeni jako inkasenci/.  Bez uwag.  

Ad.4. 

Projekt w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały zebrania wiejskiego w sołectwie 

Przekolno – dotyczy złożonej skargi w przedmiocie przeprowadzenia wyborów sołeckich w 

m.Przekolno. Po zasięgnięciu opinii komisji skarg, wniosków i petycji oraz kancelarii 

prawnej uznano skargę za zasadną. Bez uwag. 

Ad.5. 

Projekt w sprawie – przeprowadzenia konsultacji społecznych dotyczących uchwalenia 

statutów sołectw gminy Pełczyce bez uwag.  

 
Ad.6 i 7. 

Projekty w sprawie zmiany składów osobowych w komisjach skarg, wniosków i petycji oraz oświaty, 

kultury, sportu, zdrowia i opieki społecznej – zmiana następuje na indywidualny wniosek radnych. 

Bez uwag. 

Sprawy różne: 

Pani Dyc - poruszyła sprawę kryterium stypendium. 

Burmistrz – udzieliła odpowiedzi. Poprosiła także aby komisja oświaty pochyliła się nad 

uchwałą dotyczącą udzielania stypendium i przeprowadziła analizę na podstawie,  której 

będzie można dokonać zmiany zapisów w uchwale przede wszystkim biorąc pod uwagę: 

- wyniki z egzaminów, 

- wydłużenie czasu na składanie wniosków, 

- dane ze średnimi ocen co najmniej z ostatnich 3 lat. 



-3- 

Pani Nagła – poprosiła p.Burmistrz o spotkanie z mieszkańcami m. Nadarzyn, które dotyczyć 

będzie między innymi działalności Koła Gospodyń Wiejskich. 

Poruszone zostały także sprawy: 

- budowy basenu, 

- drogi do Sarnika, 

- odbioru budynków wielorodzinnych, 

- odbioru Centrum Usług Społecznych, 

- sprawę dostępu internetu w świetlicy w Sarniku 

Pan Kasprzak – zaproponował aby opracować regulamin korzystania ze świetlic wiejskich. 

Na wszystkie poruszone tematy wyjaśnień udzieliła p.Burmistrz. 

Przewodniczący p.Sowiński – poinformował, że od następnej sesji chciałby aby przed każdą 

sesją spotykały się wszystkie komisję po czym każdy przewodniczący komisji miałby 

przedstawić stanowisko danej komisji do poszczególnych punktów obrad każdej sesji. 

 

 

                                                                                                                       Na tym posiedzenie zakończono. 

            

                                                                                                                             Przewodniczący Komisji  

 

 

 

 


